
Poslanec Zdeněk Ondráček varoval Babiše
před následky odmítnutí pomoci Ruska s
vakcínou. Budeme prý jen u další mnichovské
zrady
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ČESKO: Premiér Andrej Babiš ve svém projevu během nedávné parlamentní schůze uvedl, že je
naším hlavním problémem při řešení krize v současnosti to, že nemáme dostatek vakcíny. Poslanci
Zdeňku Ondráčkovi však připadá zvláštní, že premiér přitom nechce usilovat o pořízení vakcíny z
Ruska. Podle něj by nás to mohlo přivést k nepříjemnému výsledku.

Zdeněk Ondráček se totiž domnívá, že neochota premiéra řešit nedostatek vakcín nákupem v Rusku
vyplývá z čistě ideologických důvodů, a tedy velice připomíná historickou situaci z roku 1938, kdy
Česko nedůvěřovalo komunistickému Rusku a utvrdilo se ve víře, že dostane potřebnou pomoc od
západních spojenců. Výsledkem však byla pro tehdejší Československo ponižující mnichovská
dohoda.

Podle Ondráčka si premiér Babiš nevšímá žádných souvislostí mezi svým jednáním a jednáním
tehdejší vlády, a proto mu doporučil, aby se podívat na dvoudílný československý film Dny zrady.

„Tehdy prezident republiky Edvard Beneš, a v podstatě celá vláda, také slepě věřili západním
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spojencům a odmítali požádat o pomoc z Ruska (tehdy Sovětského svazu). A jak to skončilo? Ti tzv.
spojenci jednali o nás, ale bez nás,“ poznamenal Ondráček.

Politik se vzhledem k tomu obává, že se Česko i dnes nedočká od Evropské unie žádného optimálního
řešení ve věci vakcín.

„Dnes žijeme v moderní době, a tak bude moci pan Babiš říci: Byl jsem u toho. Výsledek bude stejný.
Politici znovu zrazují národ!“ tvrdí Ondráček.

Filip o nákupu očkovacích látek mimo EU

Předseda komunistů Vojtěch Filip Filip také žádá, aby vláda výrazně změnila strategii očkování a aby
Česká republika objednávala vakcínu nejen prostřednictvím EU. V úterý proto vyzval vládu, aby se
rozhlídla, kde je možné nakoupit vakcínu.

„Naše strategie selhává na tom, že jsme zvolili špatnou taktiku nákupu očkovací vakcíny. Jestli někdo
z ideologických důvodů odmítá nákup vakcíny z Ruské federace, z Číny nebo jiného státu, připadá mi
to nelogické, hloupé a promiňte mi, proti občanům České republiky,“ vyjádřil se Filip.

Ruská vakcína uprostřed světové informační války

Připomeňme, že se vakcína Sputnik V stala terčem ostré mediální kritiky kvůli údajnému
nedostatečně širokému testování a chybějící extenzivní dokumentaci. Vakcína ale čelila dalším
obstrukcím: Její stránka na Twitteru byla dočasně zablokována (přestože je možné si ji prohlížet)
kvůli údajné „nezvyklé aktivitě“, její autorizace v Maďarsku se stala terčem kritiky ze strany úřadů
EU.

Rusko bylo také opakovaně nařčeno ze snahy ukrást data vakcín jiných zemí, a to pomocí „armády
hackerů“ Kremlu, kterou má prý k dispozici. Tyto zprávy se ale objevily až poté, co ruská první
vakcína již procházela testy, jež skončily s účinností přes 90 %. Nehledě na to, že ruští vývojáři při
vývoji vakcíny kooperovali s vědci ze zahraničí, konkrétně se společností AstraZeneca.

Současně s tím Pfizer, který měl již v minulosti problémy kvůli svým lékům, si podle všeho „užíval“
takové mediální pozornosti. To by se ale mohlo změnit, jelikož množství důkazů poukazujících na
vedlejší účinky vakcíny Pfizeru roste s každým dnem.
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